

Title (en)

Integrated kitchen equipment.

Title (de)

Einbaukücheneinrichtung.

Title (fr)

Installation intégrée pour cuisine.

Publication

**EP 0056091 A1 19820721 (DE)**

Application

**EP 81108993 A 19811027**

Priority

DE 3100402 A 19810109

Abstract (en)

The equipment consists of several cupboard units which are arranged directly adjacently and are set up to form two floor-mounted cupboard walls (1, 2) at right angles to each other and are covered by worktops (3, 4) forming a shelf surface, and the corner region (5) formed by the two adjoining cupboard walls (1, 2) is formed as a kitchen workplace (6) and a corner worktop (14), which can be mounted in the working region, is provided in the corner region (5). For improved handling of the kitchen workplace (6) and for improved utilisation of the space in the corner region (5) of the kitchen workplace, a corner plate (14) is surrounded by a horseshoe-shaped shelf (12) which is arranged, together with the corner plate (14), on a rotary disc (12). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Einbaukücheneinrichtung besteht aus mehreren unmittelbar nebeneinander angeordneten Schrankeinheiten, die zu zwei im rechten Winkel zueinander laufende Boden-Schränke (1, 2) aufgestellt und mit einer Abstellfläche bildenden Platten (3, 4) abgedeckt sind, und der durch die zwei zueinanderlaufenden Schrankwände (1, 2) gebildete Eckbereich (5) als Küchenarbeitsplatz (6) ausgebildet und in dem Eckbereich (5) eine in den Arbeitsbereich bringbare Zipfelplatte (14) vorgesehen ist. Zur besseren Handhabung des Küchenarbeitsplatzes (6) und zur besseren Raumausnutzung im Eckbereich (5) des Küchenarbeitsplatzes ist eine Zipfelplatte (14) von einem hufeisenförmigen Regal (12) umfaßt, welches zusammen mit der Zipfelplatte (14) auf einer Drehscheibe (12) angeordnet ist.

IPC 1-7

**A47B 77/04; A47B 49/00**

IPC 8 full level

**A47B 49/00** (2006.01); **A47B 77/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47B 49/004** (2013.01); **A47B 77/04** (2013.01)

Citation (search report)

- US 3834777 A 19740910 - SWENSSON E
- DE 2934731 A1 19800911 - PHILIPPEN DIETER P
- CH 273670 A 19510228 - AESCHLIMANN EMIL [CH]

Cited by

GB2314256A; GB2314256B

Designated contracting state (EPC)

BE CH FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0056091 A1 19820721**; DE 3100402 A1 19820812

DOCDB simple family (application)

**EP 81108993 A 19811027**; DE 3100402 A 19810109